



Date: 23 August 2023

التاريخ: 23 أغسطس 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد/ حامد أحمد علي

CEO/ Dubai Financial Market

الرئيس تنفيذي/سوق دبي المالي

Dubai - United Arab Emirates

دبي - الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure regarding the submitted application to the court concerning the restructuring plans of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

الموضوع: إفصاح حول مستجدات الطلب المقدم الى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

Referring to the last disclosure related to the submitted appeal by the company in regards to opening the restructuring plans, the company is pleased to announce to all esteemed shareholders that the Court of Cassation court has issued its Judgment related to the restructuring case on 22nd August 2023 in Cassation No. 8 of 2023, revoking the Court of Appeal judgment No. 3052 of 2021, and referring the case to the Court of Appeal for a new Judgment. The Court of Cassation justified the reasons for the cassation by stating that the procedures should be accepted in accordance with the emergency financial crisis, noting that the Court of Appeal had previously issued its judgment on 23/11/2022 accepting the opening of restructuring procedures in accordance with the procedures of the ordinary bankruptcy law and not under the circumstances of the emergency financial crisis, which prompted the company to appeal that judgment. We also point out that the Court of Cassation indicated in its judgment that the appointed expert by the Financial Reorganization Committee had undertaken the task assigned to him in accordance with the provisions of the law.

It is worth mentioning that the company has obtained the necessary voting percentage to accept the procedures before the Financial Reorganization Committee.

As the company confirms that as soon as the completion of the procedures before the Court of Appeal is done, and the approval by the court of completing the restructuring procedures is in its final

بالإشارة إلى الإفصاح الأخير حول الطعن المقدم من الشركة في طلب افتتاح إجراءات إعادة الهيكلة، يسر الشركة إعلام السادة المساهمين بصدر حكم محكمة التمييز المتعلق بدعوى إعادة الهيكلة المحددة لهذا اليوم الموافق 2023/8/22 فقد أصدرت المحكمة حكمها في الطعن رقم 8 لسنة 2023 بنقض حكم محكمة الاستئناف رقم 3052 لسنة 2021 وإحالة الدعوى لمحكمة الاستئناف لتقضى فيها من جديد. وقد عللت محكمة التمييز أسباب النقض بوجوب قبول الإجراءات وفق الأزمة المالية الطارئة مع الإشارة إلى أن محكمة الاستئناف قد سبق وأن أصدرت حكمها بتاريخ 2022/11/23 بقبول افتتاح إجراءات إعادة الهيكلة وفقاً لإجراءات قانون الإفلاس العادية وليس في ظل ظروف الأزمة المالية الطارئة، الأمر الذي دعا بالشركة إلى الطعن على ذلك الحكم. كما نشير إلى أن محكمة التمييز أشارت في حكمها إلى أن الخبير المعين من قبل لجنة إعادة التنظيم المالي قد تصدى للمهمة المكلف بها وفق أحكام القانون.

يذكر هنا أن الشركة قد حصلت على نسبة التصويت اللازمة لقبول الإجراءات أمام لجنة إعادة التنظيم المالي.

هذا وتؤكد الشركة أنه وفور انتهاء الإجراءات أمام محكمة الاستئناف، والمصادقة من قبل المحكمة على استكمال إجراءات إعادة الهيكلة بالصيغة النهائية، فتباشر الشركة بإجراءات رفع



form, the company will proceed with the procedures for raising the company's capital and returning the share to trade, and carrying on its activity better than before, which guarantees to shareholders the restoration of their rights and the maximization of their profitability.

The company extends its abundant thanks to the Securities and Commodities Authority, Dubai Financial Market and the Ministry of Finance represented by the Financial Reorganization Committee for their continuous support, which was one of the reasons for the continuation of the company until today.

The company also emphasizes the role of the fair and impartial judiciary, which is a fundamental pillar in the stability of the national economy.

Sincerely Yours,

Drake and Scull International (PJSC)

رأس مال الشركة وإعادة السهم للتداول، وممارسة نشاطها بأفضل من السابق مما يضمن للمساهمين استعادة حقوقهم وتعظيم ربحيتهم.

تتقدم الشركة بالشكر الوافر إلى هيئة الأوراق المالية والسلع وإلى سوق دبي المالي ووزارة المالية ممثلة بلجنة إعادة التنظيم المالي على الدعم المتواصل من قبلهم الذي كان أحد أسباب استمرار الشركة حتى اليوم.

كما تؤكد الشركة على دور القضاء العادل والنزيه والذي يعتبر ركيزة أساسية في استقرار الإقتصاد الوطني.

لكم فائق الإحترام و التقدير

شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع

